
Protokół Nr XXIV/09 

z sesji Rady Gminy 
odbytej dnia 30 stycznia 2009 r.

w sali konferencyjnej urzędu gminy nr 201

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 1000 otworzył obrady XXIV sesji Rady
Gminy Stargard Szczeciński .
Po  powitaniu  radnych  i  sołtysów  oświadczył  ,Ŝe  zgodnie  z  listą  obecności  w  obradach  sesji
uczestniczyło 14 radnych , co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowi
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał .
W obradach sesji uczestniczył  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Sekretarz Gminy Danuta
śygadło i Skarbnik Gminy Wiesława Łoch oraz sołtysi .
Radny nieobecny :
1.Kochaniec Adam – nieobecność usprawiedliwiona 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu .
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
W obradach sesji uczestniczył radca prawny Roman Janił .
Protokół Nr XXIII/08 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 30 grudnia 2008 roku został
przyjęty jednogłośnie bez odczytywania .
Porządek obrad XXIV sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński  według , którego rada obradowała
przedstawiał się w brzmieniu jak niŜej : 
1. Sprawy regulaminowe

- otwarcie obrad XXIV sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXIII/08   z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 
   30 grudnia  2008 r.  

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
   zbiorowego odprowadzenia ścieków 
4.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej udziału w przedsięwzięciu pod 
   nazwą „Rozbudowa i modernizacja sieci kanalizacyjnej w zlewni jeziora Miedwie „
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
  Gospodarki Wodnej Gminy Stargard Szczeciński na 2009 rok 
7.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r., zmiany limitów wydatków na 
   wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i projekty 
   realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej , niepodlegających 
   zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie (EFTA) oraz innych 
   środków pochodzących ze źródeł zagranicznych niepodlegających zwrotowi 
8.Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie 
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
9.Ocena działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców 
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
10.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy za rok 2008 
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
11.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
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12.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
     13.Odpowiedzi na interpelacje radnych
     14.Wolne wnioski i zapytania
     15.Sprawy róŜne
     16.Ustalenie terminu następnej sesji
     17.Zamknięcie obrad  sesji

Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Interpelacje nie zostały zgłoszone .
Ad.3
Podjęcie  uchwały  Nr  XXIV/194/09  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  14 radnych obecnych na sali  podczas głosowania  14 głosami „za”,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXIV/194/09 , która stanowi
załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad.4
Podjęcie uchwały Nr XXIV/195/09 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
 Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  14 radnych  obecnych  na sali  podczas głosowania  14  głosami  „za”,
„przeciw”  0  i  głosy  „wstrzymujące  się”0-  podjęła  uchwałę  Nr  XXIV/195/09  ,  która  stanowi
załącznik nr 4 do protokołu . 
Ad.5
Podjęcie  uchwały  Nr  XXIV/196/09  w  sprawie  zmiany  uchwały dotyczącej  udziału  w
przedsięwzięciu pod nazwą „ Rozbudowa i modernizacja sieci kanalizacyjnej w zlewni jeziora
Miedwie „ 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  14 radnych obecnych na sali  podczas głosowania , 14 głosami „za”,
„przeciw” 0 i  głosy „  wstrzymujące się  „ 0 -podjęła uchwałę  Nr XXIV/196/09 , która stanowi
załącznik nr 5 do protokołu .
Ad.6
Podjęcie  uchwały  Nr  XXIV/197/09  w  sprawie  zmiany  wydatków  Gminnego  Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Gminy Stargard Szczeciński na 2009 rok 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych  obecnych  na  sali  podczas  głosowania  , 13  głosami
„za”,”przeciw”  0  i  1  głosie  „wstrzymującym  się  „-  podjęła  uchwałę  Nr  XXIV/197/09  ,  która
stanowi załącznik nr 6 do protokołu .
Ad.7
Podjęcie  uchwały  Nr  XXIV/198/09  w sprawie  zmian  budŜetu gminy  na  2009 r.  ,  zmiany
limitów  wydatków  na  wieloletnie   programy  inwestycyjne   oraz  zmiany  wydatków  na
programy  i  projekty  realizowane  ze  środków  z  pomocy  udzielanej  przez  państwa
członkowskie  (EFTA)  oraz  innych  środków  pochodzących  ze  źródeł  zagranicznych
niepodlegających  zwrotowi .
Rada  Gminy  w  obecności  14  radnych  obecnych  na  sali  podczas  głosowania  , 13  głosami
„za”,”przeciw”0 i  1 głosie „  wstrzymującym się  „  -  podjęła  uchwałę  Nr XXIV/198/09 ,  która
stanowi załącznik nr 7 do protokołu . 
Ad.8
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk omówił
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 informację o stanie budynków i mieszkań komunalnych , a następnie odczytał opinię komisji jak
niŜej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła przedstawioną informację o stanie
budynków i mieszkań komunalnych .
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Ad.9
Przewodnicząca  Komisji  Socjalno-Porządkowej  i  Oświaty  ElŜbieta  Kucaj  omówiła  informację
dotyczącą  działań gminy na rzecz ochrony zdrowia w roku 2008 , a następnie przedstawiła opinię
komisji w brzmieniu jak niŜej :
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację i pozytywnie oceniła działania gminy
na rzecz ochrony  zdrowia za rok 2008.  
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.10
Przewodniczący  Komisji  Bronisław  Jurec  przedstawił  opinię  komisji  odnośnie  informacji
dotyczącej realizacji uchwał Rady Gminy podjętych w 2008 roku  , a mianowicie : 
Komisja  Rewizyjna przyjęła informację  dotyczącą  realizacji  uchwał Rady Gminy podjętych w
2008 roku .
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Ad.11
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz przedstawił radzie informację nt. działalności w okresie 
międzysesyjnym , a mianowicie :

Referat Gospodarki Komunalnej i Inwestycji:

I. WYKONANO:

1. Usunięto awarię części instalacji wodociągowej i elektrycznej w świetlicy w Strachocinie,
2. Na bieŜąco zaopatrywano w opał kotłownie w obiektach gminnych (świetlica StrzyŜno, budynek 
     po szkole Barzkowice, Ośrodek Zdrowia Pęzino, biblioteka Skalin),
3. Dokonano aktualizacji opłat za ogrzewanie lokali mieszkalnych w Barzkowicach oraz lokali 
    uŜytkowych w Skalinie (sklep) i Pęzinie (Ośrodek Zdrowia), 

Ponadto:

4. Wydano zgodę oraz decyzję na zajęcie pasów drogowych dróg wewnętrznych i dróg  
    gminnych – 1 szt., a takŜe na umieszczenie urządzeń infrastruktury technicznej w pasach 
    drogowych dróg wewnętrznych i dróg gminnych – 1 szt.,
5. WyraŜono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych: 
     przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 2 szt.,
     odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 6 szt.,
     zjazdów na tereny działek budowlanych – 3 szt.,
6. Planowanie przestrzenne:

- 7 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,
- 35 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
   przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
   przestrzennego gminy Stargard Szczeciński,
- 8 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego 
   planu zagospodarowania przestrzennego, 
- 21 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, w tym wydanie decyzji dla  
   inwestycji gminnej polegającej na przebudowie oraz rozbudowie istniejącego budynku 
   biblioteki w Skalinie o budynek świetlicy,
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- 1 decyzja o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,   
- 6 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału 
   nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,

II. ZADANIA W TRAKCIE WYKONYWANIA:

1. Planowanie przestrzenne 
- prowadzenie procedur zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
   przestrzennego gminy dla obszarów połoŜonych w obrębach geodezyjnych StrzyŜno 
   i Kurcewo oraz Krąpiel pod lokalizację elektrowni wiatrowych, 
- prowadzenie procedur opracowania miejscowych planów zagospodarowania 
   przestrzennego oraz zmian planów aktualnie obowiązujących dla terenów elementarnych 
   połoŜonych w miejscowościach: Kiczarowo, Klępino, Święte, Strachocin, Koszewko, 
   Koszewo, Sowno, Witkowo Drugie, Skalin, Grzędzice, Lipnik, 
- prowadzenie postępowań dotyczących ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 
   gminnych:
   * przebudowa budynku gospodarczego przy szkole w Koszewie ze zmianą sposobu 
      uŜytkowania na świetlicę wiejską wraz z zagospodarowaniem terenu,  
   * budowa budynku szatni sportowej w Skalinie,
- prowadzenie postępowań dotyczących ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego:
   * budowa sieci gazowej średniego ciśnienia Święte – Krąpiel – Trzebiatów – Pęzino,
   * budowa sieci gazowej średniego ciśnienia Grzędzice – śarowo, 

III. POSTĘPOWANIA PRZETARGOWE: 

1. Ogłoszenie postępowania o udzielenie, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia 
    publicznego na sporządzanie projektów decyzji o warunkach zabudowy oraz o ustaleniu   
    lokalizacji inwestycji celu publicznego na obszarze gminy Stargard Szczeciński,  
    termin do składania ofert upływa w dniu 6 lutego 2009 r., 
2. Prowadzenie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na wykonywanie 
    w  2009  roku usług w zakresie zarządzania, utrzymania i eksploatacji cmentarzy 
    komunalnych na terenie gminy Stargard Szczeciński,  
3.Prowadzenie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na wykonanie remontu 
   płyty boiska sportowego w Grzędzicach .

W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

I. WYKONANO:

1. Zawiadomiono o wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji ustalających opłatę z 
    tytułu wzrostu wartości nieruchomości na wskutek zmiany planu zagospodarowania 
    przestrzennego:
   - działka numer 305 o powierzchni 0,61 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 320 o powierzchni 0,06 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 27/16 o powierzchni 0,2593 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 30/6 o powierzchni 0,2043 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 30/7 o powierzchni 0,1928 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 42/1 o powierzchni 0,1260 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 27/13 o powierzchni 0,2538 ha w obrębie Lipnik,

– działka numer 713 o powierzchni 0,0671 ha w obrębie Lipnik,
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   - działka numer 715 o powierzchni 0,0925 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 30/5 o powierzchni 0,1602 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 517 o powierzchni 0,1000 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 522 o powierzchni 0,1000 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 48/16 o powierzchni 0,3169 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 118/2 o powierzchni 0,1566 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 118/3 o powierzchni 0,1567 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 330 o powierzchni 0,35 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 334 o powierzchni 0,39 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 344/4 o powierzchni 0,64 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 346 o powierzchni 0,9100 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 395 o powierzchni 0,48 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 341/5 o powierzchni 0,35 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 209/5 o powierzchni 0,0539 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 540 o powierzchni 0,10 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 253/2 o powierzchni 2,09 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 54/2 o powierzchni 0,2406 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 125/1 o powierzchni 0,16 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 569 o powierzchni 0,14 ha  w obrębie Lipnik,
   -działka numer 53/3 o powierzchni 0,43 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 53/4 o powierzchni 0,30 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 302 o powierzchni 0,26 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 23/4 o powierzchni 0,0735 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 740/2 o powierzchni 0,0045 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 741 o powierzchni 0,0265 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 252/1 o powierzchni 0,1503 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 32/10 o powierzchni 0,0777 ha w obrębie Lipnik, w udziale wynoszącym  
      150/1000 części,
   - działka numer 542 o powierzchni 0,10 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 337 o powierzchni 0,94 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 248/7 o powierzchni 0,1794 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 248/4 o powierzchni 0,1500 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 209/1 o powierzchni 0,1828 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 54/4 o powierzchni 0,0995 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 121/2 o powierzchni 0,1500 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 121/3 o powierzchni 0,1500 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 48/15 o powierzchni 0,1520 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 141/13 o powierzchni 0,0915 ha w obrębie Strachocin,
   - działka numer 559 o powierzchni 0,10 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 527 o powierzchni 0,21 ha w obrębie Lipnik,
   -działka numer 528 o powierzchni 0,10 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 533 o powierzchni 0,10 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 30/8 o powierzchni 0,2785 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 30/9 o powierzchni 0,1929 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 30/18 o powierzchni 0,1296 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 30/27 o powierzchni 0,1001 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 196 o powierzchni 0,34 ha w obrębie Strachocin, w udziale wynoszącym 
      4/6 + 1/6 części,
   - działka numer 197 o powierzchni 0,16 ha w obrębie Strachocin, w udziale wynoszącym 
      4/12 + 1/12 części,

– działka numer 299/3 o powierzchni 0,50 ha w obrębie Klępino,
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   - działka numer 332 o powierzchni 0,9977 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 42/4 o powierzchni 0,09 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 42/5 o powierzchni 0,09 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 42/6 o powierzchni 0,09 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 707/1 o powierzchni 0,0302 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 312/1 o powierzchni 0,53 ha w obrębie Klępino,
   - działka numer 504 o powierzchni 0,10 ha w obrębie Lipnik,
   - działka numer 500 o powierzchni 0,12 ha w obrębie Lipnik.
2. Przygotowano oświadczenie o rezygnacji z prawa pierwokupu prawa własności działki 
    360/6 o pow. 0,1021 ha wraz z udziałem wynoszącym 1/68 części w prawie własności 
    z działki 360/1 o pow. 0,3429 ha i udziałem wynoszącym 1/4 części w prawie własności 
    z działki 360/9 o pow. 0,0384 ha, połoŜonych w obrębie Grzędzice,
3. Wystawiono 13 zaświadczeń o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych, oraz o 
    posiadaniu nieruchomości połoŜonych na terenie gminy w obrębach:  Kiczarowo, Klępino, 

Kurcewo, Małkocin, Skalin, Strachocin, Sowno, Tychowo  i śarowo.
4. Wszczęto z urzędu postępowanie związane z podziałem nieruchomości w celu wydzielenia     
    terenu niezbędnego do realizacji celów publicznych, który zgodnie z ustaleniami 
    miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy przeznaczony jest na cele 
    ulicy klasy lokalnej droga gminna w wyniku, którego wydano decyzje zatwierdzające 
    projekty podziału- 11 decyzji.
5. Wydano decyzje zatwierdzające projekty podziału- 4 działki
6. Wydano zezwolenia na usunięcie drzew- 11 zezwoleń
7. WyraŜono zgodę na przeprowadzenie zabiegów pielęgnacyjnych i cięć korekcyjnych na 
    drzewach i krzewach w miejscowości Warchlino, Kiczarowo.
8. Wydano postanowienie w sprawie odstąpienia od wymogu sporządzenia raportu o 
    oddziaływaniu na środowisko dla przedsięwzięcia pn:
     - „Przebudowa drogi powiatowej nr 1709Z Stargard – Sowno”.
    W w/w sprawie wystąpiono do organów opiniujących Starosty Powiatowego 
    i Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Stargardzie Szczecińskim w celu 
    uzgodnienia w sprawie wydania w/w decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach.
9. Wydano decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację dla 
    przedsięwzięcia pn.:
    - Rozbiórka istniejącego mostu i budowa w jego miejsce nowego mostu zlokalizowanego w  
       ciągi drogi powiatowej nr 1709Z w km 1+278 w miejscowości Sowno, gmina Stargard 
       Szczeciński”.
Wójt brał udział w spotkaniach , zebraniach –  np. zebranie wiejskie w Grzędzicach .
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili .
Ad.12
Przewodniczący Rady Jerzy Wojciechowski poinformował ,Ŝe uczestniczył w pracach związanych
z przygotowaniem obrad  sesji jak i na bieŜąco kontaktuje się w róŜnych  sprawach , ostatnio na
temat LZS-ów  .
Ad.13
Interpelacji brak .
Ad.14
Radny Lutyński zapytał się o następujące  sprawy :

– na dzisiejszej  sesji  miała być  udzielona  informacja  ,  jak  została  załatwiona sprawa p.
Skaziaka z Tychowa ,

– druga sprawa dotyczyła likwidacji parkingu przy Urzędzie w związku z notatką w prasie i
jakie są działania gminy ,

– trzecie zapytanie dotyczyło monitorowania przez gminę uszkodzeń dróg ( np. Strachocin ) w
związku z natęŜonym ruchem cięŜkiego sprzętu – budowa obwodnicy - , aby potem była 
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podstawą do ubiegania się o odszkodowania ,

– czwarta sprawa dotyczyła wyjaśnienia dlaczego w okresie ferii została zamknięta świetlica
dla małych dzieci , gdzie są prowadzone zajęcia dla dzieci w ramach programu „ Apetyt na
wiedzę”,  dla starszej młodzieŜy  była w godzinach popołudniowych otwarta .

Wójt Gminy – odnośnie pierwszej sprawy  wyjaśnił ,Ŝe Wójt Makowski i Pani Kierownik Mazur
byli w Tychowie u Pana Skaziaka , ale nie zostali wpuszczeni . Po tej wizycie Pan Skaziak napisał
pismo do Powiatu z poinformowaniem Urzędu,  a dotyczyło one m.in. wytyczenia terenu przez
budowlańca     .W drugiej  sprawie Pan DłuŜewski – Kierownik Referatu był   na spotkaniu w
Urzędzie Miasta i przedstawił stanowisko gminy , w którym to  nie godzimy się na likwidację tego
parkingu. W zamian zostały wskazane nowe miejsca parkingowe i wójt poinformował jakie to są . 
Monitorowanie uszkodzeń  na drogach dokonuje pracownik  Urzędu Pan Grzegorek .  Natomiast
odnośnie  zamknięcia  w  okresie  ferii  świetlicy  w  Małkocinie  dla  małych  dzieci  ,  zostanie  to
wyjaśnione i radny otrzyma odpowiedź .
Radna Renata Kornet  – odnosząc się  do informacji  w sprawie mieszkań  komunalnych zwróciła
uwagę na zadłuŜenie w opłatach czynszowych wynoszące na koniec grudnia 2008 r.  72 206,00 zł ,
jak wyegzekwować te zaległości . 
Skarbnik Gminy – wyjaśniła , iŜ zaległości raczej dotyczą tych osób ,które są  w trudnej sytuacji
materialnej ,   wezwania do zapłaty są wysyłane , proponujemy nawet rozłoŜenie zaległości na raty.
Ponadto skarbnik stwierdziła ,czy warto  zakładać sprawę sądową , ponosić koszty, a najemcy i tak
nie zapłacą .
Radny Edward Lutyński  – powiedział  ,Ŝe naleŜałoby dokonać  weryfikacji  tych  najemców ,  bo
niektórych osób nie ma w kraju , a w innych gminach w takich przypadkach przenosi się do lokalu
socjalnego .
Radny Daniel Wilk jako Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  –
odnosząc się do tego tematu  przypomniał,Ŝe w gminie nie ma mieszkań socjalnych , a jest budynek
w Trzebiatowie pozyskany jako spadek , który z uwagi na mała powierzchnię  43 m2  i jego stan
techniczny  nie nadaje się raczej  do adaptacji  , tylko do sprzedaŜy , a dyskutowano o tym na
posiedzeniu komisji gospodarki i proponowano rozwaŜenie  zakupu kontenerów socjalnych .   
Przewodniczący  Rady  Gminy  –  powiedział  ,Ŝe  w  tej  sprawie  powinny  być  przyjęte  pewne
procedury i poprosił radcę o wyjaśnienie od strony prawnej .
Radca Prawny Pan Roman Janił między innymi powiedział ,Ŝe sąd nie przyjmie pozwu jeŜeli nie
będzie  wskazanego adresu , gmina musi wskazać miejsce pobytu . Nieformalne wejście do lokalu
to tylko w asyście policji , jeŜeli bez policji to musi być inwentaryzacja , potem przechowywanie i
dodatkowe koszty . Kwestia ewentualnego wymeldowania,  na co wskazywał radny Daniel Wilk
nie ma Ŝadnego wpływu na odzyskanie tego lokalu . 
Radna Renata Kornet – zapytała się  czy do członków  rodziny mogą  być  wykonane czynności
alimentacyjne i tutaj radca odpowiedział ,Ŝe muszą  spełniać warunki do alimentacji .
Przewodniczący rady podsumowując powiedział m.in.  ,Ŝe załatwienie szeregu spraw związanych
jest  z  pewną  procedurą  i  trudnościami  ,  ale  urząd wysyłał  powiadomienia ,  bo nie moŜe być
bezczynności.
Ad.15
Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe do Rady Gminy wpłynęła skarga Pani Teresy Spychalskiej
na działalność Wójta Gminy dotycząca ustalenia opłaty wzrostu wartości nieruchomości na skutek
zmiany planu  zagospodarowania przestrzennego  .
Za  zgodą  rady  skarga  została  skierowana  do  rozpatrzenia  przez  komisję  rewizyjną  ,  która  to
wypracuje stanowisko , uznając skargę za  zasadną lub bezzasadną .
Kolejno przewodniczący rady  odczytał odpowiedź Wójta Gminy  na wniosek Komisji Gospodarki
Mienia Komunalnego i BudŜetu – z poprzedniej sesji .
Wójt Gminy – poinformował o sprawie,  której tylko nie przekazał dla członków  komisji socjalno-
porządkowej i oświaty , a sprawa dotyczyła przeniesienia na czas remontu świetlicy w StrzyŜnie,
ogniska   przedszkolnego -TPD  do   budynku po byłym hospicjum  w Witkowie II. W tej sprawie
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o  udostępnienie  tego  budynku   na  prowadzenie  np.  świetlicy  socjoterapeutycznej  dla  dzieci  z
Witkowa  . Odbyło się w gminie w tej sprawie  spotkanie z udziałem księdza proboszcza , prezesa
TPD i wójta . Wynikiem tego spotkania było to, Ŝe gmina powinna zapłacić czynsz i tak za cały
budynek od 1500 zł/m-c , a za dół 1000 zł/m-c . Odpowiedź wójt  uzaleŜnił od opinii rady , a ksiądz
proboszcz od opinii kurii biskupiej .Wójt przedstawił swoje zdanie , według którego udostępnienie
tych  pomieszczeń  winno być  darmo ,  jeŜeli  trzeba będzie zapłacić  to tylko,  za czas uŜyczenia
pomieszczeń na przeniesienie ogniska przedszkolnego na okres remontu świetlicy w StrzyŜnie . 
Radna Kornet – wyraŜając swoją opinię , powiedziała o domu samotnej matki w Poczerninie , gdzie
nie płaci się Ŝadnego czynszu .
Przewodniczący rady przypomniał ,Ŝe gmina teŜ uczestniczyła w budowie kościoła w Witkowie I .
Radna Czwertlik  Gabriela – powiedziała o zawiązanym Kole Gospodyń  w sołectwie Ulikowo,
gdzie przewodnicząca tego koła prosiła o pomoc finansową  na jego rozwój  .
Wójt Gminy -  odnosząc się  do tego tematu  odpowiedział  m.in. ,  Ŝe na pewno Ulikowo  nie
pozostanie  same  sobie , gmina pomoŜe w zakupie potrzebnych materiałów i tutaj wójt dodał ,Ŝe
takie koło powinno się pokazać co potrafi zrobić .
Sekretarz  Gminy  poinformowała  ,Ŝe  w  okresie   od  18-21  lutego  odbędą  się  badania
mammograficzne  w Pęzinie dla kobiet z tej miejscowości  jak równieŜ z miejscowości sąsiednich ,
odpowiednie plakaty zostaną wcześniej wywieszone .
Ad.16
Przewodniczący rady podał termin zwołania następnej sesji , terminy posiedzeń  komisji  wraz z
tematami wynikającymi z planu pracy rady, a mianowicie : 

– XXV sesja Rady Gminy Stargard  Szczeciński   odbędzie się  w dniu 27 lutego  2009 r.
godz.1000 ,

– komisja  gospodarki  mienia komunalnego i  budŜetu dnia 23 lutego 2009 r.  ,  godz.800 z
tematem :
1.Informacja  Wójta  Gminy  na  temat  gospodarki  gruntami  i  nieruchomościami  oraz
utrzymaniu  gminnych  obiektów  i  urządzeń  uŜyteczności  publicznej  w  2008  r.-  opinia
komisji na sesję ,

– komisja socjalno – porządkowa i oświaty  dnia 24 lutego 2009 r. godz. 1000 z tematami :
1.Ocena działalności  Ośrodka Administracyjnego Szkól  za rok 2008. Analiza remontów
oraz doposaŜenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku
2008- opinia komisji na sesję ,
2.Analiza informacji o wypłatach dodatków mieszkaniowych za rok 2008 – opinia komisji
na sesję ,

– komisja rewizyjna dnia 25 lutego 2009 r. godz. 800 z tematem :
1.Informacja  o zgłaszanych  do urzędu Gminy skargach i  wnioskach kierowanych  przez
obywateli za rok 2008- opinia komisji na sesję .

Ad.17
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  Jerzy  Wojciechowski
podziękował wszystkim za udział i o godz. 1120 zamknął obrady XXIV sesji Rady Gminy Stargard
Szczeciński .
–
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